
Verslag Jeugdraad 7 maart 2023: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Mats en Victor (ondervoorzitters), Cedric, Dries, Hazel (Chiro 

Erps-Kwerps), Jens (Chiro Flurk), Nele (speelplein), Jessica, Luna (scouts Kortenberg), Rea,  

Steffi (onafhankelijke), Tom (JoJo), Kasper (Den Uyl), Ann Vannerem (schepen), Mit (dienst 

Jeugd) 

Verontschuldigd: Marie, Aline, Fatou (Chiro Flurk), Bram, Katrien (Chiro EK), Sébastien en 

Milan (Excuus), Marjon (Jeugd Rode Kruis), Kauan (Den Aap), Ronaldo, Laura 

(onafhankelijke) 

 Goedkeuring verslag jeugdraad februari 2023  

o Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd 

 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Nogmaals algemene oproep: mogen we nog eens vragen om de lichten en 

materialen niet te manipuleren/af te halen/af te plakken etc… 

 

o Nieuwe klusjes: 

  

o Chiro EK:  

 Zie klusjes uit vorig verslag:  

 Spatwand in keuken  

 Kapot raam in de keuken  

 Verwarming blijft heel hoog en dag en nacht draaien 

– installeren van schakelaar mogelijk?  

 

o Chiro Everberg:  

 Boiler geeft om de zoveel tijd een foutmelding – te weinig 

druk in de leiding – ergens een lek? Zou in het verleden al 

eens hersteld zijn, maar lekt nog steeds 

 Muizen in het materiaalkot + speelclublokaal!! 

 

o Scouts Kortenberg: 

 Licht in het jonggidsenlokaal is nog steeds kapot 

 Kranen in toilet (leidingslokaal): sommige werken, sommige 

niet (sinds de boiler veranderd is, komt er uit sommige 

kranen geen water) 

 Nieuwe boiler in keuken met schakelaar: duurt minstens 4 à 

5 uur vooraleer er warm water komt. Kan een andere 

regeling zodat er sneller warm water komt?  

 Mogelijks muizen in het materiaalkot – te checken!  

 Putje in leidingslokaal en in toiletten: stinkt meteen heel 

hard als er water door loopt. 

 Storing brandalarm in gang leidingslokaal 
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o JH Den Aap:  

 Enkele toiletten nog steeds niet verlicht  

 

o JH ’t Excuus:  

  / 

 

o JH Den Uyl:  

 Voordeur gaat moeilijk opent; is mogelijks door de koude?  

 

o Jojo: 

o Vanaf 13 maart al bergruimte 

o Vanaf 1 april hopelijk installatie nieuwe lokalen 

Toer der verenigingen  

Chiro Erps-Kwerps 

 

o Sessie met Lovesafely vzw: spel gespeeld – was uiteindelijk wel leuk 

o Aspifuif: goed verlopen 

o Avond voor keukenploeg  

o Aantal ledenweekends 

 

Chiro Everberg 

o Winterrestaurant: keilekker! Heel veel volk, recordwinst! Wel hard moeten 

werken.  

  

Scouts Kortenberg 

o  Quiz: was de eerste keer. Goed verlopen. Positieve feedback ontvangen.  
 

JH Den Aap 

o Aaprès-ski: succesvol 

o Jeugdhuizentocht die gepasseerd is 

 

JH Den Uyl  

o Niets speciaals 
 

’t Excuus 

o / 

 

JoJo 

o Carnavalsfeest: viel wat tegen. Weinig volk – zou aan de locatie liggen na 

bevraging bij de bezoekers. In Meerbeek zou makkelijker geweest zijn. 

Gelukkig nog wel altijd winst gemaakt.  

o Cluedo in de Bib – heel succesvol, 35 kinderen, heel plezant. De Bib staat altijd 

open voor activiteiten met verenigingen. Wie dus een idee heeft, neem gerust 

contact op!  

 



Speelplein 

o Speelplein tijdens krokusvakantie.  

 

Jeugd Rode Kruis 

o Grabbelpasactiviteit tijdens krokusvakantie 

 

 

 Organisatie van een vormingsdag voor jongeren  

o Marliese kwam vorige jeugdraad langs en vroeg om eens na te denken over 

preventiethema’s die we op een eventuele vormingsdag willen aanbieden:  

 Mogelijks thema’s:  

 Gematigd enthousiasme voor algemene EHBO 

 Veiligheid bij echt heel grote evenementen, ook drugs en 

alcohol 

 GDPR-wetgeving 

o Hoe kunnen we zo’n vormingsdag inrichten (wanneer, wat, waar):  

 Meest nuttig om te plannen aan het begin van het nieuwe werkingsjaar  

 Zou er interesse zijn vanuit de achterban? Mogelijks te weinig.  

 Besluit:  

 enkel een sessie EHBO voor alle leiding + aansluitend een 

BBQ. BBQ financieren met de bedankingssubsidie vanuit 

gemeente (500 euro) 

 Gewenste datum: iedereen checkt eigen planning – volgende 

jeugdraad vastleggen  

 

 Advies subsidiereglement ondersteuning jeugdhuizen – verbreding naar alle 

jeugdverenigingen  Subsidie voor een kind- en jeugdvriendelijk Kortenberg 

o Sinds september volgt de gemeente een begeleidingstraject bij Formaat om de 

jeugdhuizen beter te kunnen ondersteunen en hen te stimuleren op termijn 

breder te werken dan enkel caféfunctie (= actie uit de MJP + actie uit actieplan 

Kindvriendelijke Gemeente).  

o Hiertoe werd een voorlopig subsidiereglement (met keuzemenu) opgesteld 

zodat ook de nodige financiële middelen ter beschikking gesteld kunnen 

worden: Zie linken: 

https://docs.google.com/document/d/1Uu0ZGQDWWEbkDs4UXwG0zRM-

2d--2mPFxfa_nM23Ghc/edit?fbclid=IwAR2z-

QcTceIdwlETWWMAQr4yyeGS-GI9IjRxovIvEzbGre_7SEnbqmp3kBk 

en  

https://docs.google.com/document/d/1I4JyaBWJ5sub5ybbmlCaseaKmid3WDI

3yJ5Bwu7cFJQ/edit?fbclid=IwAR0u7M7puyg0ADQ-

kgyvTOqorOkQ7gQ3umhDL4dMJbeZf3i3OXRTNt08QrM  

o Ondertussen werd beslist om de financiële middelen breder te trekken en open 

te stellen naar alle jeugdverenigingen. Het reglement is dan ook belangrijk 

voor elke jeugdvereniging.  

o Dit subsidiereglement moet besproken en geadviseerd worden door de 

jeugdraad.  

o Opmerkingen/advies vanuit de jeugdraad:  

 Een traject: een verdiepend leertraject met de focus op structurele 

verandering.  Het woordje ‘structurele’ veranderen door ‘duurzame’ 
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https://docs.google.com/document/d/1I4JyaBWJ5sub5ybbmlCaseaKmid3WDI3yJ5Bwu7cFJQ/edit?fbclid=IwAR0u7M7puyg0ADQ-kgyvTOqorOkQ7gQ3umhDL4dMJbeZf3i3OXRTNt08QrM


– legt meer nadruk op het aspect van een verandering voor lange 

termijn i.p.v. ‘herinrichting’ van de eigen organisatie, want dat is hoe 

‘structureel’ nu geïnterpreteerd wordt door de jeugdraad.  

 Een traject lijkt mogelijks teveel te focussen op interne werking (bv. 

traject met leidingsploeg afleggen) <-> is dus in conflict met eerste 

voorwaarde om open te staan voor alle jongeren. Hoe kunnen we dit 

verduidelijken en/of vermijden?  

 Bij puntje ‘beslissen’: deze zin: De jeugdraad bespreekt het voorstel en 

beslist met algemene meerderheid van de stemmen (helft aanwezige +l) 

over het voorstel en het uit te betalen bedrag aan de aanvragers.  

Vervangen door  Elke jeugdvereniging heeft 1 stem -> op deze 

manier de stemming organiseren.  

 Algemeen: er staat op enkele plaatsen nog het woord ‘project’ wanneer 

het eigenlijk initiatief moet zijn -> vervangen zodat er telkens over 

initiatieven gesproken wordt -> zie gele aanduidingen in document 

reglement 

o Jeugdraad ondersteunt het reglement en wil dus zeker positief adviseren mits 

bovenstaande punten weggewerkt/verduidelijkt worden in een herwerking van 

het reglement.  

o Het is leuk dat het opengetrokken is voor alle verenigingen, maar nog 

onduidelijk voor Chiro/scouts hoe dit in hun werking te kunnen aanwenden.  

o Pieter: officieel advies indienen tegen zondag 12 maart 

o Wordt nu ook op het eerstvolgende schepencollege (15/03) geagendeerd. 

Eventuele feedback vanuit het schepencollege wordt teruggekoppeld naar de 

jeugdraad.  

o Indien akkoord van alle partijen wordt dit reglement officieel geagendeerd op 

de gemeenteraad van april ter goedkeuring. Vanaf dan treedt het reglement in 

werking. 

 

 Samenwerking met ’t Festival: vervolg  

o Werd ondertussen bevraagd bij de achterban.  

o Conclusie: er is maar matig enthousiasme om dit mee te ondersteunen.  

 

 Promotour 2.0 

o Voorstel om een nieuwe promotour te starten: nieuw concept:  

 Naam: Toerneetour / Toergeneral 

 iedereen betaalt 5 à 10 euro zodat er geen verlies is en we break-even 

draaien.  

 Wel nog met bussen werken.  

 Vereniging op de bus regelt de drank.  

 Inschrijfsysteem voor tickets. 

o Veel enthousiasme vanuit de jeugdraad! Doen!  

o Datum: vrijdag 5 mei 

o Mats doet verder opzoekwerk 

 

 Varia 

 

o Groepsaankoop EHBO-rugzakken  

 Georganiseerd door Hopper; zeker ook interessant voor chiro’s.  



 Rugzak kost normaal 200 euro. Nu aan te kopen voor 119 euro.  

 Meer info: groepsaankoop 2023 : een EHBO-rugzak voor het 

jeugdwerk (hopper.be) 

 

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad  

 Op de Kindergemeenteraad van 22 februari kwam De Aanstokerij om 

het simulatiespel G4 te spelen. In dit spel vormen de kinderen politieke 

partijen en maken ze beslissingen over een fictieve gemeente. Deze 

spelbegeleiding kaderde in de denk- en doedag van zaterdag 11 maart. 

Hun input wordt naar deze denkdag meegenomen.  

 

o Jaks: Voor 20/03 online invulformulier fiksen voor de maand mei. Zie: 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 
 

o Volgende jeugdraad + bij wie (lokalencontrole):  

 Maandag 27 maart om 20 u. bij ’t Excuus? Back-up: Gemeentehuis of 

Den Aap?  

 

o Pauze tijdens de jeugdraad?  

 

o Drank die tijdens de jeugdraad verbruikt wordt: wie betaalt dit en hoe 

verloopt dit? Theoretisch op kosten van de jeugdraad  als vereniging 

factuur opstellen en aan penningmeester bezorgen.   

 

o Is de definitieve datum van Infinity bekend? Bezorgdheid dat dit eventueel 

zou samenvallen met de Flurkse Feesten. Zou jammer zijn. Zal zeker niet met 

kwade bedoeling zijn.  

 

o Is het een idee om Infinity als jeugdraad over te nemen na stopzetting? Er 

zijn veel bedenkingen om dit niet te doen.  

 

o Het verschil in infrastructuur is lastig: bv. in het Atrium is er een keuken 

met materiaal, in polyvalente zaal is er geen keukenmateriaal aanwezig… 

Lastig dat er zoveel verschil is.  

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 Chiro EK: lenteschoonmaak lokalen + Restaurantdag chiro EK + quiz + 

schaatsen + Keti nachtspel  

 Den Aap: 17/03: Glow in Den Aap + Keti nachtspel wordt beëindigd in 

Den Aap 

 Scouts: leidingsactiviteit – alle leiding komt naar Glow (Aap heeft 

korting gefikst, hoera!)  

 Den Uyl: verjaardagsfeestje  

 Speelplein: SMOSweekend  

 Chiro Everberg: Ledenweekend + Keti nachtspel + leidingsweekend 

 JoJo: Survivalactiviteit  
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Volgende jeugdraad: maandag 27 maart om 20 u. bij ’t 

Excuus?  

 

 

 


